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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2018. szeptember 17. napján 

08:00 órakor megtartott  nyilvános üléséről. 

 

Helye:   Faluház Salföld. 

 

Jelen vannak:  

 

Fábián Gusztáv polgármester 

Mátraházi Zsuzsanna 

Kovács István képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető 

 

Lakosság részéről: 1 fő 

 

Fábián Gusztáv polgármester: üdvözli a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 

határozatképes. Javasolja a meghívó szerinti  napirendi pontok elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

65/2018. (IX. 17.) HATÁROZATA  

 

napirend elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. szeptember 17-i ülés napirendjét 

az alábbiak szerint elfogadja:  

 

1.) 2018. évi költségvetés módosítása 

2.) Helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számáról szóló 

rendelet módosítása 

3.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozás  

4.) Települési Értéktár Bizottság beszámolója  

5.) Tájékoztató könyvtárellátási szolgáltatásról 
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Fábián Gusztáv polgármester:  a lejárt határidejű határozatokról készült  jelentést megkapta 

a testület. Kéri, hogy aki a jelentést a lejárt határidejű határozatokról elfogadja, kézfeltartással 

jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

66/2018. (IX. 17.) HATÁROZATA  

 

jelentés elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült 

jelentést elfogadja.  

 

1.) 2018. évi költségvetés módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a 2018. évi költségvetés módosításával kapcsolatos 

előterjesztést a testület megkapta. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: jelzi, hogy az előterjesztésben hiányzik a finanszírozási 

kiadások között a módosításban az 588.057 Ft.   

 

Fábián Gusztáv polgármester: tulajdonképpen emiatt kell módosítani a költségvetést a DRV 

Zrt.-nek, a 2017. évi lakossági víz- és csatornatámogatás elszámolásából adódó, fel nem 

használt maradék és kamata visszautalása, valamint az informatikai szolgáltatás kiadásának 

növekedése, kompenzáció bevételének betervezése, mobiltelefon használat tovább  

számlázása, államháztartáson belüli megelőlegezés visszafizetése okozza a módosítást. 

Kérdezi, hogy van-e észrevétel a módosítással kapcsolatban.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy mi ez a DRV-nek való fizetés. 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az önkormányzat pályázik és továbbadja a DRV-nek, 

tehát bevételi oldalon megkapja  a kincstártól, kiadási oldalon pedig továbbadja a DRV-nek.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy mire pályáznak?  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás támogatása, a 

DRV nem használta fel az összeset, ezért visszautalta az önkormányzatnak kamattal együtt, 

majd azt az önkormányzat továbbutalta az államkincstárnak.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy az orvosi rendelőben van-e vezetékes 

telefon és annak a költsége el van-e különítve, illetve mennyi a díja?  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: 5.000 Ft körül van havonta a díja.  

Fábián Gusztáv polgármester: több mint 60.000 Ft-ot fizetnek ki egy évre azért, hogy ott 

hetente egyszer-kétszer telefonál az orvos.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi, hogy nem lehetne-e kikérni egy részletes 

listát, hogy mikor mennyit használják.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy miért kellene egy ilyen lista?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  azért, mert ki lehetne váltani valami mással.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egyszerű lenne a dolog, ha a doktornő a saját mobilját 

használná, vagy kikapcsolják és kész.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  javasolja, hogy kérjenek ki egy listát és hátha 

találnának rá mást megoldást.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez önkormányzati költség, mely drága, de fizetni kell, nem 

magán telefon, mert akkor el lehetne intézni egy 3.000 Ft-os csomagot, ez közületi csomag, 

ezért 5.000 Ft körüli a havi díja.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   kérdezi, hogy van annak akadálya, hogy kikérjenek 

egy ilyen listát?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem tudja mit akar ezzel elérni az Alpolgármester  Asszony, 

így is meg tudja mondani, hogy ez teljesen felesleges és drága telefon. A 30 milliós 

költségvetésben egy 60.000 Ft-os tétel, kétség kívül drága ahhoz képest, hogy mennyire van 

kihasználva, de van.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: lehet ezen gondolkodni, de valamilyen 

telefon szükséges a feladatellátáshoz, illetve a rendelőt el kell tudni érni.   

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: elmondja, hogy ez közvetetten állami támogatással van, 

mert fele le van könyvelve az alaptevékenységbe, ami a szociális kiadások és arra kap az 

önkormányzat állami támogatást.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: lehet mondani, hogy felesleges, de hát van, ugyan nincsen 

letelefonálva az ötezer forint, de egy hivatalba, orvosi rendelőbe lehet, hogy  muszáj tartani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:   elmondja, hogy ez inkább a testületnek szól, nem  a 

pénzügyi ügyintézőnek, hogy ha összehasonlítják a költségvetést a 2016. évivel, akkor 

nagyon érdekes szám van,  mert a dologi kiadásokban 4,3 millióval több, mint 2016. évben 

volt, az egyéb  működési  célú kiadásokban 2,7 millióval több az összeg. Az a kérése, hogy 

gondolkodjanak el rajta, mert nem látja ennek az eredményét. Nem hiszi, hogy ennyivel több 

minden történt és fejlődött a falu 2016. év óta.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: meg kell nézni a dologi kiadásokat.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ebben minden benne van, például az üzemanyag, 2016. 

év óta brutálisan sokan emelkedett. 

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: le kell ülni, meg kell nézni tételesen.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: csak azt szerette volna mondani, hogy nem látja, 

hogy ennyivel több minden történt volna, hogy ennyi mindent tettek volna, ennyit fejlődtek 

volna? Nem látja, hogy utat építettek? 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az útépítés nem dologi kiadás, hanem beruházás, 

felújtás. Most például festéket vettek az orvosi rendelőnél, tisztítószer vásárlás volt a 

szálláshelynél, illetve ágynemű vásárlás, volt a rendezvényekre is dologi kiadás.  

 

Kovács István képviselő:  igen ez sok összetevőből áll.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: csak a faluházra költöttek majdnem fél millió forintot, ha ezt 

az alpolgármester asszony nem látja, akkor nem látja. Természetesen folyamatosan költenek a 

vendégházra is, berendezési tárgyakra, ágyneműre.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az orvosi rendelőbe kellett beszerezni elég sok eszközt 

kötelezően.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: így van az orvosi rendelő elvitt közel 300.000 Ft-ot, ami 

ugyan nem látszik, de a régi dolgokat ki kellett dobni és fel kellett tölteni teljesen új 

dolgokkal. Még nem fejeződött be a kiadás, mert az orvosi rendelőbe szükség van 

érintésvédelmi szakvéleményre, ami szintén kötelező, illetve megrendelte a tűzvédelmi 

szabályzatot is. Dologi kiadásba még bejön a takarítás is, az, hogy megjelentek az revizorok  

az orvosi rendelőbe az a végén legalább 500.000 Ft-ba fog kerülni az önkormányzatnak, de 

nincsen mese, meg kell csinálni, ez nem fejlesztés, ez dologi kiadás, ami muszáj.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: személy szerint az összesítésben megdöbbent a 

különbségen.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az egy dolog, hogy emelkedik a dologi kiadás, az a lényeg, 

hogy a gazdálkodás normális legyen. Ha ez az emelkedés tönkre tenné az egész évi 

költségvetést, akkor azt mondja, hogy az baj. Véleménye szerint, amit költöttek belefér, nem 

fog borulni a költségvetés, tartalék van. Hozzá kell, hogy tegye, hogy ebben még nincsen 

benne a vendégház többszáz ezer forintos bevétele, most érkeznek a második félévi adók, de a 

bevétel még emelkedni fog.   

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az adószámlákon már szépen vannak összegek, amelyek 

még nincsenek átvezetve a költségvetési számlára. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: annyit még elmondana, hogy a részletes kimutatásokat 

elfelejthetik, mert új könyvelési rendszer van.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az új könyvelési rendszerben már nem lesznek 

kormányzati funkciónkénti előirányzatok, a teljesítéseket most kikereste és a polgármester 

úrral leegyeztették, de a jövőben már nem lesz megbontva.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: az új ASP rendszer erre már nem lesz 

alkalmas.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  akkor az ügyintéző nagy listákkal fog érkezni az 

ülésre.  
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Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: az ülés előtt meg lehet nézni a hivatalban a 

számítógépen, ebben a formában nem tudják az ülésre a jövőben produkálni, mert maga a 

rendszer nem lesz rá képes, ez is már a régi mintájára készült. Kettő rendszert nem lehet 

fenntartani.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez a részletezés azért jó, mert látják, hogyan 

tervezzenek.  

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e még észrevétel, javaslat, kérdés. 

Megállapítja, hogy nincsen, javasolja elfogadásra a 2018. évi költségvetés módosítását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

6/2018. (IX. 28.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

a 2018. évi költségvetéséről szóló 

2/2018. (III. 02.) önkormányzati rendelete módosításáról 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a költségvetéshez kapcsolódó tájékoztatási 

kötelezettség elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
 

67/2018. (IX. 17.) HATÁROZATA  

 

tájékoztatási kötelezettség elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. évi költségvetés módosításából 

adódó tájékoztatási kötelezettséget elfogadja.  

 

2.) Helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számáról szóló  

rendelet módosítása 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a népszavazás kezdeményezéséhez szükséges 

választópolgárok számáról szóló rendelet módosításának elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

7/2018. (IX. 28.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testületének a helyi népszavazás 

kezdeményezéséhez szükséges választópolgárok számáról szóló 12/2017. (VII.24.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

3.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 

csatlakozás  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy a település csatlakozzon az ösztöndíj-

rendszerhez.  

 

Kovács István képviselő: a támogatás mértékéről is szükséges dönteni.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: akkor kell a támogatás mértékéről dönteni, 

ha a benyújtja a diák a pályázatot és egyenként azt  a testület elbírálja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja, hogy csatlakozzanak az ösztöndíjrendszerhez.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

68/2018. (IX. 17.) HATÁROZATA  

 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

 Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról 

 

Salföld Község Önkormányzata elhatározza, hogy csatlakozik a hátrányos helyzetű 

felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására 

létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2019. évi 

fordulójához.  

Kijelenti, hogy a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási tanulmányokat 

kezdő fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2019. évi fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, és 

kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és folyósítása során 

maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására és 

felkéri, hogy azt az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére küldje meg.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2018. október 2. 
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Fábián Gusztáv polgármester:  az előző döntéshez kapcsolódóan javasolja a pályázati kiírás 

elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

69/2018. (IX. 17.) HATÁROZATA  

 

A Bursa Hungarica pályázati kiírások jóváhagyásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica pályázati kiírásokat 

jóváhagyja.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázati kiírásokat tegye közzé.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2018. október 5.  

 

4.) Települési Értéktár Bizottság beszámolója  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ismerteti a bizottság elnökének rövid, de velős 

beszámolóját.  

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  az Elnök Úrtól megkapott anyagot átadja a 

képviselő-testületnek.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: belenézne az anyagba.  

Fábián Gusztáv polgármester:  a testületnek el kellene fogadnia  a bizottság beszámolóját, 

de nem tudnak mit csinálni, a bizottság ennyit dolgozott.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: belenézett az átadott anyagba és van benne egy 

árajánlat a digitalizálásról, mely ajánlat 2018. december 31-ig érvényes és majdnem 600.000 

Ft.  

Fábián Gusztáv polgármester:  ezt nem kötelező elfogadni.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: miért akarnak albumot, ki akar albumot? 

Fábián Gusztáv polgármester:  ezt csak javaslatként belehelyezte a beszámolóba.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: arról volt szó, hogy a digitalizálást senki nem tudta 

vállalni és ennek az árajánlatát mellékelik, de ez nem digitalizálásról, hanem egy albumról 

szól  és 600.000 Ft.    

Fábián Gusztáv polgármester:  a bizottságnak igazából azt kellett volna, hogy valaki 

segítsen a papír alapú leírásban, nyomtatott formában, szabályosan leírni a javaslatokat, de 
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úgy látja, hogy ez nem történt meg és nem jutott el a dolog leírásra. Az egy más dolog, hogy a 

bizottság felkérte Harnóczy Örsöt egy nyomtatott kiadvány  elkészítésére. Erre Harnóczy Örs 

árajánlatot adott, amiben benne lenne ez a bizonyos 77 javaslat fotóval és szöveggel.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: részéről azt mondja, hogy ezt köszöni, de nem kéri.  

Fábián Gusztáv polgármester: ez egy könyvecske lenne a salföldi értékekről, hasonló 

született Herenden.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: Herend egy nagyobb település és nyilván nincsen 77 

értéke.  

Fábián Gusztáv polgármester:  ez a könyv kiadás csak egy lehetőség az önkormányzatnak 

ha van rá 600.000 Ft-ja.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az önkormányzatnak nincsen szüksége rá.  

Fábián Gusztáv polgármester:  ő sem tudja javasolni, hogy ezt megcsináltassák, az biztos, 

hogy a 77 javaslat az sok. Ha elfogadják a beszámolót, az nem jelenti azt, hogy megrendelik a 

könyvet Harnóczy Örstől.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: így van, a könyvet nem támogatják.  

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  a beszámoló utolsó mondát nem érti, mely 

így szól: „a bizottság ezzel munkáját befejezte”. Most ez alatt mit kell érteni.  A szervezeti és 

működési szabályzat módosítását nem készítette elő a mai ülésre a hivatal, mert amikor a 

legutolsó ülés volt, utána újra bejelentette egy tag a lemondását, tehát azt a tagot is ki kell 

venni. Tekintettel arra, hogy ez a mondat nem értelmezhető, ezért a mai ülésre nem került be a 

szervezeti és működési szabályzat módosítása.  

Fábián Gusztáv polgármester:  ez a mondat azt jelenti, hogy „vége, köszönjük szépen”. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem feltétlenül, ezt akarta kérdezi Aljegyző 

Asszonytól, hogy ennek az értéktár bizottságnak ez volt a feladata és nem kell mást csinálnia, 

tehát ezt így határozták meg. Úgy emlékszik, hogy úgy határozták meg, hogy ez a bizottság 

folyamatosan létezik és időnként felbukkan valami érték a föld alól, vagy valahonnan, akkor 

azt beveszik.  

Fábián Gusztáv polgármester: az elnök úrnak átadott egy szervezeti és működési 

szabályzatot, amelyben benne van, hogy nem így van, hogy közlöm, hogy befejezem a 

munkát, úgy lehet, hogy hivatalosan beadja a felmondást. Ennek működnie kellene 

folyamatosan, évről-évre beszámolni, ha felbukkan egy érték, akkor jelzik. Olyan  nincsen, 

hogy a bizottság a munkáját befejezte, a bizottság akkor fejezte be munkáját, ha feloszlik.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  a bizottság  nevében az elnök nem mondhat le.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a bizottság egyik tagja jelen is van.  Azt tudja mondani, hogy 

egy válaszlevelet tudnak írni a beszámolóra, hogy a működési szabályzat nem engedi meg, 

hogy a bizottság a munkáját befejezze.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  a bizottságot a testület hozta létre, a 

bizottságról a testület rendelkezik. A bizottság tagjai önállóan saját magukkal rendelkeznek, 
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tehát önállóan lemondhatnak a bizottsági munkáról. A bizottság saját magát  nem szüntetheti 

meg, mert a testület hozta létre, tehát a testület szüntetheti  meg.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az igazság az, hogy a munka félig kész, a bizottság nem 

fejezheti be a munkát. Ezt tovább kell vinni és a kézzel leírtakat, lehetőleg a 

formanyomtatvány alapján, ha nem is digitalizálva, de legalább egy normális papír munkával 

leírni a 77 javaslatot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  akkor az már benne van a gépben.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  nem fogadták el, mert van egy általános 

határozat, amiben a lista van elfogadva, de ez nem így működik, egyesével szükséges 

határozati döntés és határozati formában kellene megjelenjen. Ha 77 javaslat van, akkor 77 

határozatnak kellene lenni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: sajnos megállapítható, hogy a bizottságnak folytatnia kell a 

munkát, mert egyesével kell határozatban elfogadnia az egyes javaslatokat.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  ha megnézik Veszprém honlapján a 

veszprémi értéktár munkáját, akkor ott minden egyes értékre rá lehet keresni és megjelenik 

határozati formában. Ezeknek az értékeknek van egy formanyomtatványa, amit ki kell tölteni 

és minden egyes értéket határozati formában, számmal ellátva szükséges elfogadni. Somogyi 

Úrnak írtak egy levelet megküldték a szükséges jogszabályokat, szervezeti és működési 

szabályzatot.  

 

Veronika Whitehouse:  minden egyes értéket átbeszéltek,  ami benne kellene, hogy 

maradjon az értéktárba.  

  

Fábián Gusztáv polgármester: ezt a beszámolót most ne fogadja el a testület.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  ez most több kérdést is felvet. 

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:   a szervezeti és működési szabályzat azt írja 

elő, hogy egy évben kétszer kell beszámolót tartani. Gyakorlatilag ez az első beszámoló, ami 

a bizottság munkája során hivatalosan a testület elé került.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egy levelet kell írni a bizottságnak, hogy sajnos a 

munkájukat nem fejezhetik be.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi a bizottság jelenlévő tagját, hogy van-e 

tervük a munka befejezését illetően.  

 

Veronika Whitehouse:  ezt meg kell beszélni a másik kettő bizottsági  taggal.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy a bizottság beszámolója tekintetében most ne 

hozzanak  határozatot, hanem napolják el a következő ülésre.  
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6.) Tájékoztató könyvtárellátási szolgáltatásról 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a könyvtárellátási szolgáltatásról készült tájékoztatót 

mindenki kézhez kapta. Kérdezi, hogy van-e észrevétel a tájékoztatóval kapcsolatban. 

Megállapítja, hogy nincsen, ezért javasolja a tájékoztató elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

70/2018. (IX. 17.) HATÁROZATA  

 

tájékoztató elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Eötvös Károly Megyei Könyvtár 

könyvtárellátási szolgáltatásról készült tájékoztatóját tudomásul veszi.  
 

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a részvételt és az ülést 9:15 órakor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Fábián Gusztáv        Tóthné Titz Éva 

polgármester       jegyzőt helyettesítő aljegyző 

 

 

 
 


